
Nyhetsbrev  2023
Harstad Cruise 

Cruise 

Åpning av kai Larsneset 3.
juni 2023
Kaien er demisjonert for
større skip
Kan motta 2 mindre skip på
samme tid 

Ny kai 

2 nye skip fra Havila 
Flere overlandsturer
ca 5000 turister 

      juni-september  

11 anløp fra juni-september
Ca 17 100 passasjerer
8000 crew  
Total ca 25 000
6 nye skip 

Kystruten 



Cruise Future m/CNNS

I Februar kick startet Harstad havn
cruisesatsningen med et cruiseseminar som
skulle gi ny kunnskap og bedre forståelse
om cruisenæringen. Seminaret ble holdt av
Cruise Northern Norway & Svalbard (CNNS)  
på Quality hotell Harstad . Det var godt
oppmøte og over 40 påmeldte på
seminaret. 

Kick
start

cruise
sesong

Harstad cruisenettverk 
Harstad havn dannet et cruisenettverk, i
første omgang på Facebook. Dette er en
kommunikasjonsplattform der havna legger
ut informasjon/nyhetsbrev før cruiseskip
ankommer med nyttig informasjon som
skal hjelpe Harstads aktører med; språk,
antall gjester, crew besetning og hvilke type
segment det er ombord. Denne siden skal
brukes til lik informasjon til alle som er
aktører opp mot cruise.
Det vil jobbes videre fra havnas side å
videreutvikle nettverket til andre arenaer. 

Cruise
nettverk 

Startskuddet 2023

Foto: Harstad havn   



I 2023  fra juni-september har Harstad fått
besøk av 11 cruise skip. Dette har tilsvart ca        
17 100 passasjerer og ca 8000 crew. I følge
rapport fra Innovasjon Norge legger hver
cruisepassasjer igjen mellom 500-800 pr stk.
Dette utgjør en merinntekt for veldig mange
aktører. I år så har det blitt lagt igjen penger
hos: Butikker, taxi, buss, museum, lokale
leverandører, og mange flere. Harstad hadde
to turistinformasjon som tok imot spørsmål fra
turistene, og havna sto med informasjon i
porten.  

I år kunne vi ta imot 6 nye skip som ikke har
vært i Harstad. Harstad havn fikk  overrekke  
krest til alle de nye skipene, og kapteinene
skrøt av innseiling, byen og kaien. 

11 cruiseanløp i 2023

Åpning av kai Larsneset 
3. Juni ble kai Larsneset offisielt åpnet av
ordfører Kari-Anne Opsal og
Havnedirektør Anne-Britt Bekken. Kai
Larsneset er viktig for regional
verdiskapning og kan bidra til mer
transport på sjø. Kaien ligger
sentrumsnært noe som er positivt for skip
og båter. 

Cruisesesong 2023
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Ny kai 
3 juni
2023

2023.
11 anløp
17.100

passasjerer
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Kystruten 
I august kom de to nye båtene fra Havila
kystruten. Havila Pollux og Havila Polaris.
For Harstad betyr dette flere besøkende og
flere som kan oppleve vår region. 
Fra juni-september er det ca 5000
passasjerer som har hatt overlandsturen
fra Harstad-Sortland. Hver dag står det alt
fra 1-3 busser på morgenen for å ta imot
turister som ønsker å oppleve denne
populære turen. 

Kystruten
to nye båter 

fra Havila

Foto: Frank Bang 



Våren 2023 laget Harstad havn en cruise
excursions katalog for å synliggjøre
opplevelser i Harstad opp mot
cruisenæringen. Med oss fikk vi god hjelp av
Arcti Concepts & NortUp som er Harstads
DMC selskap. 
Denne er tatt med å vist frem på ulike
arenaer som; Cruise Europe konferanse i
Lisboa, Norway day i Southampton og
Messe i Hamburg. Denne katalogen skal
oppdateres årlig og er et aktivt verktøy
havna bruker for å markedsføre opp mot
cruisenæringen.  

Cruise excursions

Destinasjon 

Cruise
excursions

Markedsføring 
Gjennom hele 2023 har Harstad som
destinasjon blitt markedsført til
cruisenæringen.  I februar deltok Harstad havn
på cruisekonferanse i regi av Cruise Europe i
Lisboa.  I mai var havna i Southampton under
Norway Day. Dette er en møteplass i regi av
Cruise Norway der man speed-dater ulike
rederier for å markedsføre vår destinasjon. I
september representerte Harstad havn,
destinasjon Harstad sammen med flere
destinasjoner på messe i Hamburg. 
I desember reiser vi til Bergen på agentdager.

Disse møteplassene er viktige å delta på, da du
møter ulike rederier og agenter. Her får man
markedsført destinasjonen og legge frem fakta
og informasjon om Harstad. For å satse på
cruise er det en nødvendighet å delta på disse
ulike arenaene. Til neste år vil havna fortsette
med å reise til disse møteplassene for å
representere Harstad. 

Destinasjon
Harstad

Foto: Harstad havn  



Pr september 23 er det innmeldt 10
cruiseanløp for 2024. Dette er gjerne anløp
som ble meldt inn allerede i 2019 og frem til
i år. Ofte planlegger rederiene  2 år
fremover i tid når de melder inn et anløp.
Det vi jobber for i år er gjerne anløp for
2025/2026. 

Vi får besøk igjen av Azamara og Marina,
mens vi får noen nye skip som ikke har
vært i Harstad før. 

Innmeldte cruise 2024

Sesong 2024

Cruise 
2024

EPI - Environmental port index
Det skal lønne seg å tenke grønt - også mens
skipene ligger til kai. Harstad havn skal i 2024
se nærmere på om innføring av  
miljøindeksen EPI. Dette er et system som
skal belønne miljøvennlig atferd til kai.  Flere
norske havner har innført EPI, og Harstad
havn jobber stadig med å bli grønnere. 

EPI
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FAM-trip 2024
I februar 2024 skal Harstad sammen med
Svalbard, Tromsø, Sortland og Lofoten
arrangere visningstur for flere rederier og
agenter. Dette er en mulighet for å vise frem
destinasjonen og mulighetene som finnes.
Denne visningsturen arrangeres av CNNS og
de ulike destinasjonene og har som formål å
vise frem Harstad på vinterhalvåret. 
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Harstad cruisenettverk vil består på Facebook, og det
jobbes med å lage til flere møte arenaer. Harstad havn
fortsetter sitt arbeid med å gi aktører med interesse for
cruise informasjon. Vi håper informasjon dere har fått i
2023 har vært til hjelp. 

Harstad Cruise nettverk 

Harstad
Cruise

Nettverk
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Sesong 2024

Harstad havn jobber stadig for å bli bedre. Gi oss gjerne din tilbakemelding.

Kontakt Cecilia Henningsen 
Tlf: 971 00 715
E-post: cecilia.henningsen@harstad.kommune.no


